
 

REFERAT – til det ordinære 
bestyrelsesmøde 

Dato: 13. maj 2024 kl. 19.00 

Sted: Klublokalet Kulturhuset, Jerlev 

Deltagere: 

Knud Erik Laursen Niels Østergaard 

Lene Kristensen Lisbeth Gaardhøj 

Else Dahl Ole Faaborg 

Søren Petersen 

Irma Dahl 

Helle Hansen  
 

 

Dagsorden Referat 

1.Registrering af 

mødedeltagere 

Afbud Søren. Fraværende Helle. 

2. Manglende billeder Irma 

/ Helle 

Har Irma og Helle et godt billede, så send det gerne til Søren så han kan 

opdatere hjemmesiden. 

3. - Godkendelse af referat 

fra sidste møde 17.4.2024 

Godkendt. 

4. Landsbyvision – videre 

arbejde - 

herunder fotos fra Jonas 

Skriveudvalg:  

- Irma og Ole skal sende det de har skrevet, så det kan komme med 

ind i dokumentet.  

- Så sender Lisbeth datoer ud og det samlede dokument. 

- Så skal alle hurtigt muligt melde tilbage hvilke dato man kan mødes 

til fælles skrivning. Hvis man ikke vil eller kan, være med til at fælles 

skrive, så læser man dokumentet igennem og skriver sine 

kommentar ind og sender det retur til skriveudvalget (Lisbeth m.fl) 

- Både Jerlev og Ødsted bør være i skriveudvalget. 

Vedr. fotografier til den kommende landsbyvision: 

Lisbeth sender et skriv efter mødet til Svea, Jonas og Lars med yderligere 

forslag til gode billeder. Fotografen var til stede til Cirkus Mascot. 

 

5. Visit Vejle 

Nyt om Fjernvarme 

(Søren) 

Visit Vejle inviterer til workshop, da Vejle kommune skal have en ny 

turismestrategi for perioden 2025-2030. 

  

  

 

  

0878-322-41-0 

 

http://www.odsted-jerlev.dk/


Det er i Egtved d.11. juni 17-19.30 i RobertHus. Lisbeth og Else tænker på at 

deltage. Knud Erik sender det til de to kroer, da vi tænker at de kan være 

interesseret. 

Intet nyt fra Søren. 

6. Grusgraven Knud Erik ringer til Lars Kastberg vedr. Grusgraven og hvad de gør sig af 

tanker fremadrettet.  

Niels ringer til Palle Staal for at få et hul igennem, da Bent Juhl er trådt ud af 

Lokalrådet. Vi vil rigtig gerne have en opdatering i forløbet. Også set i lyset af 

at Grusgraven er nævnt i den kommende Landsbyvision. 

7. Økonomi 

Oversigt over 

arbejdsgrupper information 

m.v. 

Knud Erik fortæller. 

8. Diverse eventuel og 

næste møde 

Running-Dinner, Lene har været ved at undersøge hvordan det fungere, da vi 

hører det er et godt tiltag for ny tilflytter. Else og Lene tager til Egtved og 

hører mere. 

Vedr. mulighed for byggeri mellem Ødsted og Jerlev gr. sandet jord efter 

grusgravning. Knud Erik kontakter Søren Peschardt. 

Der er lagt mærke til at der er lavet markeringer på vejen til vejbump, nede 

af ved kroen i Ødsted. Vi kunne godt ønske os noget info om der kommer 

flere vejbump. Knud Erik vil tale med Lars Kastberg om dette. 

 

Næste møde: tirsdag d.4. juni. I Ødsted. Kl. 19. 

 


